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Адрес Sino Achieve Mechanical Equipment 
No. 48, Peizheng Road 
Guangzhou

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We are the earliest one which proposed the concept that water cutting serves the glass profession and today we held the biggest water cutting glass
processing equipment market in our country. We have the rich @ service experience in metal, ceramics, as well as other plane material profession
similarly.

We have the formidable technical development ability, accumulated the famous ultrahigh pressure and the numerical control system research develops
person,and also carries on the close research cooperation with National Ultrahigh Pressure Water Jet Research institute. We research and develop
independently ultrahigh pressure pump and numerical control system, is at the domestic leading position. Has become the multitudinous factory first
choice water cutting processing equipment supplier by its high cutting smoothness and low movement cost. 
 

Company Profile of Sino Achieve Mechanical Equipment

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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